
Protokół Nr  XXXII/2018 

 

sesji Rady Gminy Skrwilno odbytej w dniu 7 lutego 2018 r. w sali Nr 1 Urzędu Gminy w 

Skrwilnie.  

 

Sesję otworzył o godz. 900 Przewodniczący Rady Gminy Robert Celebucki, który 

przywitał radnych i zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdził, że na 15 

radnych obecnych jest 15 radnych. W związku z powyższym rada może podejmować 

prawomocne uchwały.  

Obecność radnych i zaproszonych gości przedstawiają załączone do protokołu listy 

 Obecności . Następnie rada w obecności 15 radnych przyjęła jednogłośnie protokół z 

poprzedniej sesji .  

Przewodniczący zaproponował wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego punktu jako 

5. „ Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy komisji rewizyjnej.” 

 Wniosek przewodniczącego przyjęto jednogłośnie. 

Porządek obrad  po zmianie przedstawia się następująco: 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie, 

b) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji, 

c) przyjęcie porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwały zmieniającej budżet gminy na 2018 r. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na utworzenie funduszu sołeckiego 

w 2019 r. 

4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie dopłat związanych ze stosowaniem 

taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy komisji rewizyjnej. 

6. Sprawozdanie wójta z działalności między sesjami. 

7. Wolne wnioski i zapytania. 

8. Zakończenie obrad. 

 

Ad.1  

Sprawy organizacyjne zostały już omówione . 

 

Ad.2. 

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie budżetu Gminy na 2018 rok. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 



Nr XXXII/205/18 zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu Gminy na 2018 rok, która stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.3 

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. Poinformowała również o 

kwotach, jakie przypadałyby na poszczególne sołectwa w przypadku wyodrębnienia funduszu 

sołeckiego. Łączna kwota wynosi 381033 zł. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXXII/206/18 w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 

2019 r. Uchwała s stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.4. 

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXXII/207/18 zmieniająca uchwałę w sprawie dopłat związanych ze stosowaniem taryf za 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. Uchwała stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXXII/208/18 w sprawie przyjęcia planu pracy komisji rewizyjnej. Uchwała stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6. 

Ze względu na nieobecność Wójta nie było informacji z działalności miedzy sesjami.  

 

Ad. 7. 

   Radny Jerzy Różański powiedział, że we wsi Baba jest przygotowana droga do remontu, 

jest w bardzo złym stanie i należy remont jej uznać za priorytet. 

Sołtys sołectwa Zofiewo apelował do radnych i sołtysów o 1 % podatku dochodowego dla 

jego  chorej córki. 

Ad.8.   

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący rady zamknął sesję. 

 

 

Protokolant       Przewodniczący Rady 

    Danuta Szymańska         Robert Celebucki 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 


